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A STREAM EREJE 

Az online stream az új TV 



AZ INFLUENCER ÉS A STREAMER, AZ NEM UGYANAZ 

INFLUENCER 

● 2 - 3 db Instagram post 

● 1 - 2 db Facebook post 

● 1 db 5 - 10 perces YouTube videó 

● mondjuk 0,2 M releváns user 

(postok + videó) 

STREAMER 

● heti 3-5 napon napi 2-5 órán át 

láthatóak vagyunk 

● naponta 1-5 K néző 

● kinn vagyunk 6 hónapig,  

az 24-125 K “néző” (csak nem 5 

percig, hanem órákig) 



INFLUENCER 



STREAMER 



STREAMER 



STREAMER 



Az igazi buli viszont nem is az egyéni streamereknél van. 

Az igazán nagy buli akkor van, ha e-sportot közvetít egy streamer platform 

(jellemzően a Twitch). 

Ott van fél-egy-másfél milliós nézettség, akár órákon keresztül. 

E-SPORT EVENTS 





...azt hinnénk, hogy ez csak valami elszigetelt tevékenység, amit 

minden geek kizárólag otthon néz egy szál magányban... 

 

 

...hát annyira azért nem... merthogy ezek valóban létező bulik, el is 

lehet menni rájuk, megnézni. Van belépő is meg minden. 

 

 

Páran még el is mennek. 

ÉS MÉG MIELŐTT... 













Mindez bár nagyon frankón hangzik (látszódik). 

DE 

MIT LÁTUNK? 

Azért ez még mindig elég 

karcsú, egy akármilyen TV-s 

sportközvetítéssel 

összevetve (Super Bowl, 

Formula-1). Vagy nem. 



Azt nem tudom, de vannak nálam sokkal 

okosabbak, akik kiszagoltak valamit. 

E-sport terén úttörő szerepe van  

a Blizzardnak (is). Főképp amióta van 

Overwatch. 

Blizzardék gondoltak egy nagyot,  

és lőn Overwatch League (OWL). 

A beugró csapatonként 20 millió. Dollárban. 

12 csapat indult az első szezonban.  

Jövőre 60/csapat a pletyka. 

AKKOR MÉGIS MIÉRT IS ANNYIRA ÜTŐS EZ A CUCC? 



A BLIZZARD 



ÉS PÉLDÁUL ILYEN KIS HIRDETŐK VESZNEK OTT HELYET: 



ÉS OTT VAN MÉG A CS:GO, MEG AZ ASTRALIS ÉS AZ AUDI: 



KOR(E)AI MÉG... 

Azonban az OWL nézőszáma csökken stagnál, e-sportot élményszerűen közvetíteni pedig 

nagyon nehéz (elég sok minden történik nagyon gyorsan). 

De vannak stabil(abb) nézőszámot produkáló e-sportok és ezek streamjei. 

Ilyenek pl. a CS:GO és a League of Legends e-sport eventek.  

Valamint ezen játékok egyéni streamerei. 

Illetve a Fortnite, ahol pl. Ninja kolléga napi szinten streamel 200-600 K nézőnek (US). 

Itthon (magyar nyelven) egyenlőre 1-5 ezer főt bevonzó streamerek vannak. 

De ez is simán lehet egy lufi, és nekünk most nem is ez az érdekes. 



MEGINT KÉRDEZEM: AKKOR MIRE IS JÓ EZ? 

Ma a 12-20 éves gyerekek rengeteg gaming streamet néznek. Imádják nézni,  

ahogy a példaképeik Minecraftoznak, vagy Fortnite-oznak. 

Vannak a sztoriban hősök. E-sportolók és streamerek, akik azzal keresik rommá 

magukat “hogy csak játszanak” (ez egy hamis kép egyébként, de ez most mindegy). 

A streamer tartalom tehát jó és ütős ebben a korosztályban. És azok a 

lányok/srácok, akik most napi több órát néznek streamet, ők 5-6 év múlva 

valószínűleg jelentős vásárlóerejű fogyasztókká válnak. 

És ők biztosan szívesebben vesznek majd Audit (mint bármi mást), mert hiszen 

régóta ismerik a márkát, és anno már a kedvenc CS:GO csapatuk pólóján is Audi 

logó volt. 



Köszönöm a figyelmet! 


